
�Başkan Çağlar, Tem-
muz ayından sonra araç 

fiyatlarında ciddi ar-
tış olacağını belirte-
rek araç almayı dü-
şünenler için tam 

zamanı olduğunu 
söyledi. 5’te

�Büyükşehir, kurban 
Bayramı nedeniyle 
ücretsiz kurban ke-
sim hizmeti vere-
cek. Soğuksu Per-
şembe Pazarı, 
yeşilbahçe Çar-
şamba Pazarı ve 
Döşemealtı hay-
van Pazarı’nda 
kurban kesimi 
yapılacak. 6’da

        

Erendiz ÖZKURT

Yalnızlığın kıymeti

>2’de

Mimoza, begonvil
ve palmiyeler
Fahrettin HEPKESKİN >5’te

pastanelere bayram 
öncesİ denetİm 6

�eğiTim Sen üyeleri, yeni müfredatı protes-
to etti. eğitim Sen şube Başkanı kadir Öztürk, 
millî eğitim Bakanlığı’nın yeni müfredatını la-
iklik ve bilim karşıtı bulduğunu belirtti.

�müfreDaTın laiklikten uzak olduğunu vur-
gulayan Öztürk, “eğitim müfredatı, öğrencile-
re yaşamı bir bütün olarak kavramayı hedefle-
yen, laik, bilimsel bir içerikte olmalı” dedi. 4’te

mÜFredat tepKİsİ bİlİmsel İçerİKte olmalı
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T                                       RSE
KÖŞE

Kadın Kolları’na 
yeni aday

İdris ÖZYOL sayfa 4’te

HaZİran meclİsİ
mUtlU
�BüyükŞEhiR Meclisi duygusal 

anlara evsahipliği yaptı. Teleferik 
kazası davasının ilk duruşmasın-
da tahliye olan kepez Belediye 
Başkanı Mesut kocagöz, Meclis’te 
ayakta alkışlanarak karşılandı.

�ToPlanTının açılış konuşmasını 
yapan Başkan Muhittin Böcek, 
“Mesut kocagöz başkanımız özgür-
lüğüne kavuştu, antalyalı hemşeh-
rilerimize kaldığımız yerden hizme-
te devam edeceğiz” dedi. 5’te

ayaKta KarŞılandı

KaldıĞı yerden HİZmete deVam

Mesut Kocagöz, “Parti ayrımı gözetmeksizin 
bütün insanların adalete özlemini gördüm, bu 
beni çok mutlu etti. 105 proje yaptık. 2 ay ge-
cikmeli başlıyoruz. Meclis üyesi arkadaşlarımızla 
beraber 650 bin kişiye verdiğimiz sözü tutaca-
ğız. Örnek belediyecilik yapacağız” dedi. 

�GezGinlerin 2017’de keşfettiği, bir-
çok klip ve reklam çekiminin de ya-
pıldığı doğa harikası Tazı kanyo-
nu’nun 2 yıl kullanım ihalesini 
manavgat Belediyesi kazandı. 8’de

�Türkiye Sakatlar Derneği kemer 
Temsilciliği tarafından düzenlenen 
etkinlikte bir araya gelen engelli bi-
reylere bir hayırsever tarafından alı-
nan ayakkabılar dağıtıldı. 8’de

büyükşehir herkesi 
spora çağırıyor

�Büyükşehir bu yaz çocuk, genç ve ye-
tişkinler için ücretsiz spor etkinlikleri dü-
zenliyor. aSfim, antalyalılara spor ve 
enerji dolu bir yaz yaşatacak. 7’de

örneK
beledİyecİlİK

söZÜ

büyükşehir’den ücretsiz kesim

Zehir tacirlerinin 
korkulu rüyası
�naRkoTik madde ara-

ma köpeği neptün, çok 
sayıda operasyonda 
mesai arkadaşları polis-
lere yardım ediyor. 3’te

tazı Kanyonu
belediyede kaldı

engelli bireylere 
ayakkabı dağıtıldı

eĞİtİmcİler 
eylemde

Milli Eğitim Bakanlığı’nın yeni 
eğitim müfredatına tepki gösteren 
Eğitim Sen üyeleri, üyeleri Attalos 

Heykeli önünde toplanarak 
protesto gösterisi yaptı

GÜVEN 
GÜNEŞ

Emlakçılar ve Oto Galericiler Odası Başkanı 
İsmail Çağlar, ikinci el otomobil piyasasında 
durgunluk yaşandığını belirterek çağrı yaptı

çağlar’dan 
alım çağrısı

toplu ulaşımda
engeller kalkıyor
�Büyükşehir, engelsiz yaşam için 

engelli bireylerin toplu ulaşımda 
yaşadığı sıkıntıları gidermek adı-
na çalışmalarını sürdürüyor. 2’de

‘Vergide adalet’
eyleminde 4. ay

�SeS, ‘Vergide adalet’ eylemlerine 
devam ediyor. 15. haftasına giren 
eylemin bu haftaki adresi Paki-
ze-yahya erkun aSm oldu. 4’te

mesUt
Tahliyesinin ardından Büyükşehir Meclis Toplantısı’na katılan Kepez Belediye 
Başkanı Mesut Kocagöz ayakta alkışlanarak karşılandı, “Hizmete devam” dedi
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Erendiz
 ÖZKURT

Yalnızlığın kıymeti

Toplumun her köşesinde 
yankılanan bir kavram 
var: Yalnızlık. Ne acıdır 

ki çoğu zaman kendi başımı-
za kaldığımızda bu kelime-
nin soğuk gölgesi üzerimize 
düşer ve sanki bir eksiklik, 
bir yetersizlik gibi hissettirir. 
Ancak bu algıyı yıkmanın 
vakti gelmedi mi? Kendi 
kendimize zaman geçirme-
yi, bir tür yalnızlık değil de 
kendi dünyamıza yapılan 
bir yolculuk olarak görmeyi 
öğrenebilirsek, yaşamımızda 
yeni bir kapı aralayabiliriz 
belki de.

Kendinle vakit geçirmek, 
bir boşluk değil aksine 
doluluk halidir. Bu zaman 
dilimlerinde ruhumuzun 
derinliklerine inme, kendi-
mizi keşfetme ve dinginliği 
yakalama fırsatına sahip 
oluruz. Herkesin peşinden 
koştuğu huzur, aslında 
dışarıda aradığımızda değil, 
içimizde bulduğumuzda an-
lam kazanır. Kendi başımıza 
kaldığımız anlar, düşünce-
lerimizin serbestçe dolaştığı, 
hayallerimizin kanatlandığı, 
yaratıcılığımızın doruk nok-
tasına ulaştığı anlardır.

Gelin, yalnızlık kavramına 
yeni bir bakış açısı getirelim. 
Kendi başımıza kalmanın, 
kendi sesimizi dinlemenin 
ve düşüncelerimizin labiren-
tinde kaybolmanın, kendi 
başımıza bir kahve içme-
nin güzelliklerini yeniden 
keşfedelim. Günlük hayatın 
koşuşturmasında, başkaları-
nın taleplerine ve beklenti-
lerine yetişmeye çalışırken, 
kendimizi unutuyoruz. Oysa 
ki kendi benliğimizle kura-
cağımız ilişki, tüm diğer iliş-
kilerin temel taşı. Kendimize 
verdiğimiz değer, başkaları-
na da yansıyan ışığımızdır.

Bir kahve eşliğinde kendi 
kendimize geçirdiğimiz 
vakit, bazen en samimi dost 
sohbetinden daha derin ve 
doyurucu olabilir. Bir kitabın 
sayfalarında kaybolmak, 
bir müziğin notalarında 
ruhumuzu dinlendirmek, bir 
tablonun renklerinde huzur 
bulmak... Bunlar, kendi-
mizle geçirdiğimiz zamanın 
küçük ama anlamlı anları. 
Bu anları yalnızlık olarak 
görmemeliyiz bence, sadece 
kendimizle baş başayız.

Kendinle zaman geçirme-
yi, bir ihtiyaç olarak görmek 
gerek. Bu, modern dünyanın 
hızla akan nehrinde, ken-
dimize atacağımız bir can 
simidi aslında. Her gün, ken-
dimize ayıracağımız birkaç 
dakika bile, ruhsal dengemi-
zi korumamıza, huzurumuzu 
bulmamıza yardımcı olur. 
Bu dakikalar, yaşamın büyük 
resmi içinde küçücük görü-
nen ama aslında hayatımızın 
yönünü belirleyen anlar.

Kendimizle zaman 
geçirmeyi yalnızlık olarak 
görmekten vazgeçelim. Bu, 
bir inziva değil, çevremiz-
deki insanlardan kaçma 
değil, sadece içsel bir 
yolculuk. Bu yolculukta, 
kendimizi tanıma, anlama 
ve sevme fırsatına sahibiz. 
Kendi dünyamızda kay-
bolmanın huzurunu ve 
mutluluğunu keşfederek, 
hayata bambaşka bir gözle 
bakabiliriz. Yalnızlık, 
sadece bir kavram; önemli 
olan, bu kavramı nasıl yo-
rumladığımız. Kendinle za-
man geçirmeyi öğrenmek, 
aslında yaşamın en güzel 
yönlerinden biri. Kendinizi 
bu sanatın ustası yapın ve 
hayatın gerçek anlamını 
keşfetmeye başlayın.

antalyaekspres.com.tr

AnTAlyA Esnaf 
ve Sanatkârlar Oda-
ları Birliği (AESOB) 
Başkanı Adlıhan 
Dere, bayram önce-
si uyarılarda bulun-
du. Kurban Bayramı 
tatilinin 9 güne çık-
ması ve yaz sezonu-
na denk gelmesinin 
Antalya ekonomisi-
ni olumlu anlamda 
etkileyeceğini ifa-
de eden AESOB Başkanı Adlı-
han Dere, esnafın bayramdan 
umutlu olduğunu söyledi.

PİYASA CANLANACAKTIR 

AESOB Başkanı Adlıhan 
Dere, “Kurban Bayramı tati-
linin okulların kapanmasıy-
la birlikte karne tatiline ve yaz 
sezonuna denk gelmesi sonu-
cunda bu bayram sektörde bü-
yük bir hareketlilik yaşana-
cak. Özellikle bayram tatilinin 
9 gün olması dolayısıyla ‘Turiz-
min Başkenti Antalya’mızda 
da elbette piyasa canlanacak-
tır. Ülkemizde tatil denilince 
akla gelen ilk durak noktası 
Antalya oluyor. Yerli ve yaban-
cı turistlerimizi, tüm kıymetli 
misafirlerimizi esnaf ve sanat-
kârlarımızla birlikte Antal-
ya’mızda en iyi şekilde ağırla-
mak için gün sayıyoruz” dedi.

HAZIRLIKLAR TAMAM 

Başkan Adlıhan Dere; esna-
fın bayram öncesi hazırlıkları-
nı tamamladığını kaydederek, 
vatandaşlara dikkat etmeleri 
gereken hususlar konusunda 
uyarılarda bulundu: “Kurban 
Bayramı’nı dört gözle bekle-
yen esnaf ve sanatkarlarımız 
bayram hazırlıklarını son sü-
ratle tamamladı. Vatandaşla-
rımız da şimdiden bayramlık, 
ikramlık, hediyelik gibi ürün-
lerin alışverişini yapmaya baş-

ladı, tüm sektör-
lerdeki esnaf ve 
sanatkarlarımız 
müşterisini bekli-
yor. Bu yıl geçtiği-
miz yıllara oranla 
artan fiyatlarla bir-
likte sağlıksız, kali-
tesiz ve merdiven 
altı ürünlerin üre-
timi maalesef art-
mış durumda. Et ve 
et ürünleri, pasta, 

şekerleme, çikolata, tatlı, kuru-
yemiş ve yiyeceklerde tarihi 
geçmiş ürünleri indirim adı al-
tında ucuz fiyatlara satışa su-
nuyorlar. Bu hususta vatan-
daşlarımız çok dikkatli olmalı, 
ucuza alışveriş yapacağım der-
ken sağlığını riske atmamalı. 
Sağlıksız ve hijyenik olmayan 
şartlarda nasıl üretildiği belli 
olmayan, merdiven altı üretim 
yapan yerler yerine güvenilir 
yerli esnaf ve sanatkarlarımızı 
tercih etmeli” dedi.

HAREKETLİK BEKLENİYOR 

Kurban Bayramı ile ilgili pi-
yasa değerlendirmesi yapan 
AESOB Başkanı Adlıhan Dere, 
konuşmasına şu şekilde de-
vam etti: “Bu yıl Kurban Bay-
ramı’nda piyasada büyük bir 
hareketlilik bekleniyor. Ayrı-
ca bayram alışverişleri, kar-
ne hediyeleri, tatil planları der-
ken esnaf ve sanatkarlarımız 
bu bayramdan oldukça umut-
lu Fakat bu yıl giderek artan 
fiyatlardan dolayı daha faz-
la dikkatli olmakta fayda var. 
Kurban fiyatlarındaki yükseliş 
ve nakit ödemelerde banknot-
ların fazla olması sahte para 
riskini de beraberinde getiri-
yor. Dolandırıcılara davet ver-
meyelim. Emniyet güçlerimiz 
de bu konuda tedbirleri arttır-
malı ve denetimleri sıkılaştır-
malı.”  İHA

KOnyAAlTı Belediyesi hizmet binası karşı-
sında ve sahile yürüme mesafesindeki alan-
da geçen hafta çıkan yangında yaklaşık 1,5 
hektarlık ormanlık küle döndü. Nedeni he-
nüz bilinmeyen yangının meydana geldiği 
ormanlık alanın Konyaaltı sahiline yürüme 
mesafesinde çok değerli bir bölge olması bir-
çok soru işareti ve endişeye yol açtı. Yangın 
sonrasında birçok vatandaş alanla ilgili ‘ima-
ra mı açılacak’, ‘otel mi yapılacak’, ‘rezidans 
yaparlar’ gibi endişelerini dile getirdi. Kon-
yaaltı Belediye Başkanı Cem Kotan, yangın 
çıktığında belediyede olduklarını hatırlata-
rak, “Anında dumanı görerek itfaiyeye haber 
verdik. Biz de belediye olarak park bahçeler-
deki ekiplerimiz ile arazözlerimizi çağırdık. 
Hemen müdahaleye başladık. Belediye per-
sonelimiz, itfaiyemiz, AFAD, çevik kuvveti-
miz TOMA ile müdahale ederek 1- 1,5 saat 
içerisinde yangını söndürmeyi başardık. Yan-
gın devam ederken yine 400 metre ileride 
ufak bir ağaçlık alanda da yangın başladı. Bir 
taraftan buraya müdahale ederken oraya da 
müdahale ettik ve söndürüldü dedi.

Yangının aşırı sıcağa bağlı çıkmış olabile-
ceğini belirten Cem Kotan, “Çünkü buraya 

400 metre ileride de bir yangın çıktı. Burayı 
söndürme çalışmaları yaparken Aksu’da da 
bir yangın çıktı. Bunun sıcaktan olduğunu 
düşünüyoruz. Bölge Konyaaltı Belediyemi-
ze ait değil. Orman Genel Müdürlüğü’ne, bel-
li bir kısmı da kişilere ait. 70 yıldır burası da-
valık. Belediyemizin burada söz hakkı yok. 
Ama biz buranın tekrar ağaçlandırılmasını, 
eski halini, eski halinden daha da güzel bir 
şekilde ağaçlandırılmasını istiyoruz. Gerek-
li yazışmaları yapacağız, taleplerimizi iletece-
ğiz kurumlarımıza ve diyeceğiz ki, ‘Biz bura-
yı tekrar ağaçlandırmak istiyoruz. Eskisinden 
daha da güzel bir doğal ortama çevirmek isti-
yoruz’ diye talebimiz olacak diye konuştu.

Yanan ormanlık alanın hemen karşısın-
da belediyenin kreşi bulunduğunu anla-
tan Cem Kotan, şöyle konuştu; “Kreşimiz 
de dumandan çok etkilendi. Çocuklarımı-
zı hemen tahliye ederek belediye binamı-
za getirdik. Yangın sönene kadar çocukları-
mızı belediyemizde misafir ettik. Ertesi gün 

de kendilerini ziyarete gittim. Çünkü kork-
muşlardı. Onlar da bu alanı kullanıyorlar-
mış yeşil alan olduğu için. Bazen oyunlarını 
burada oynuyorlarmış. Buraya gelip piknik 
yapıyorlarmış. Ben de onlara şu sözü ver-
dim, ‘Tekrar burayı daha güzel, daha ağaç-
landıracağız.’ Çocuklara verdiğimiz sözü tut-
mak istiyorum. Kurumlarımız da müsaade 
ederse yazışmalarımızı yapacağız, bu nok-
tada bizi yetki verirlerse tekrar burayı daha 
da güzel ağaçlandırmak istiyoruz. Çünkü ye-
şil alanlar, şehrin merkezinde kalmış bakir 
alanlar bütün Antalya’ya, bütün insanlığa 
aittir. Bu kötü olaydan ders çıkartarak yeni-
den ormanlık alana çevirmek istiyoruz. Ço-
cuklarımıza piknik yapabilecekleri, oynaya-
bilecekleri güzel bir alan yaratmak istiyoruz. 
Ağaçlandırma çalışmasını da çocuklarla bir-
likte yapmak istiyoruz. Çünkü yangından ve 
dumandan etkilendiler, travma oluştu. On-
larla birlikte burada birçok ağaç dikmek isti-
yoruz.  DHA

AnTAlyA Büyükşehir Be-
lediyesi, Sosyal Hizmet-
ler Dairesi Başkanlığı ta-
rafından ilgili kurum ve 

kuruluşların da içerisinde yer aldığı 
Engelsiz Komisyon toplantısı gerçek-
leştirdi. Belirli aralıklarla toplanarak 
engelli bireylerin hayatlarını kolay-
laştırmak adına karar alan komisyon 
üyeleri bu kez engelli bireylerin toplu 
ulaşımdan en iyi şekilde faydalana-
bilmeleri için neler yapılması gerekti-
ğini görüşmek üzere biraraya geldi. Büyükşe-
hir Belediyesi’nde gerçekleştirilen toplantıya, 
Antalya Büyükşehir Belediye Başkan Danış-
manı Mehmet Karavural, Ulaşım Dairesi Baş-
kanlığı, Sosyal Hizmetler Dairesi Başkanlığı 
ve Toplu Ulaşım A.Ş. Genel Müdürlüğü, STK 
temsilcileri ve Kent Konseyi üyeleri katıldı. 

ENGELLİ BİREYLER İÇİN ÖNEMLİ 
İYİLEŞTİRMELER

Toplantıda, toplu taşıma hizmetlerinin 
daha erişilebilir, güvenli ve verimli hale geti-
rilmesi, engelli bireylerin yaşam kalitesinin 
artırılması konusunda yapılan çalışmalar ele 
alındı. Ayrıca sesli sinyalizasyon sisteminin 

aktifleştirilmesi ve durakların isimlen-
dirilmesi gibi konuların üzerinde duru-
larak engelsiz ulaşım için çalışmalara 
hız verileceği kararı alındı. Antalya’nın 
toplu taşıma hizmetlerinde engelli bi-
reyler için önemli iyileştirmeler yapıl-
ması konusunda fikir alışverişinde bu-
lunuldu.

ENGELSİZ TOPLU ULAŞIM                   
İÇİN ÇALIŞIYORUZ

Antalya Büyükşehir Belediyesi Başkan Da-
nışmanı Mehmet Karavural, alınan karar-
ların en kısa sürede hayata geçirilmesinin 
planlandığını belirterek, “Ulaşım Hizmetleri 
Komisyonu, toplu taşımada kaliteyi artırmak 
ve halkın memnuniyetini sağlamak için ça-
lışmalarını sürdürüyor” dedi. 
HABER MERKEZİ

Toplu ulaşımda
engeller kalkıyor

Büyükşehir Belediyesi, engelsiz yaşam için engelli bireylerin toplu 
ulaşımda yaşadığı sıkıntıları gidermek adına çalışmalarını sürdürüyor. 

Büyükşehir Belediyesi engelsiz toplu ulaşım için harekete geçti

Merdiven altı 
ürünlere dikkat

İlk bİnde 11 bAİb’lİ
TüRkiyE ihracatçılar Meclisi (TiM) 

tarafından her yıl düzenlenen ‘Türki-
ye’nin ilk 1000 ihracatçı Firması Araştır-
ması’ tamamlandı. Listeye girme başarısı 
gösteren ve sektörlerinde en fazla ihracat 
yapan firmalar, hafta sonu Cumhurbaş-
kanı Recep Tayyip Erdoğan ve bakanların 
katılımıyla düzenlenen törende ödülle-
rini aldı. ‘Türkiye’nin ilk 1000 ihracatçı 

Firması Araştırması’nda bölgede faaliyet 
gösteren BAiB üyesi 11 firma yer aldı. 
BAiB yönetim kurulu Başkanı ümit Mirza 
Çavuşoğlu, firmaların gerçekleştirdikleri 
ihracatla bölgenin ve ülkemizin ekono-
misine güç kattıklarını ifade ederek, “Bu 
vesileyle firmalarımızı tebrik ediyorum ve 
başarılarının devamını diliyorum” dedi. 
HABER MERkEZi

konyaaltı’daki yanan 
alan ağaçlandırılacak

Konyaaltı Belediyesi, 
geçen hafta yanan 

sahile yürüme 
mesafesindeki ormanlık 

alanın yeniden 
yeşillendirilmesi için 

harekete geçti
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MANAVGAT’TA meydana gelen trafik kazasında Side 
Zabıta Karakolu Müdürü İbrahim İşbilir yaralandı. Kaza Side 
Mahallesi Side Bulvarı’nda yaşandı. Edinilen bilgiye göre seyir 
halindeki Ali Kemal Şimşek’in kullandığı otomobil, Side Zabıta 
Müdürü İbrahim İşbilir’in kullandığı otomobil ile çarpıştı. İbra-
him İşbilir’in hayati tehlikesinin bulunmadığı bildirildi. İHA

Zabıta müdürü kazada yaralandı

GIDA ÜRÜNLERİ SATIN ALINACAKTIR
ANTALYA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ TARIMSAL 

HİZMETLER DAİRESİ BAŞKANLIĞI

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de.                                            Basın No: ILN02047975

ANTALYA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ DOĞAL YAŞAM PARKI HAYVANLARI İÇİN 
2024 YILI BEYAZ ET ALINMASI İŞİ mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 
uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik 
ortamda EKAP üzerinden alınacaktır. İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer 
almaktadır:
İKN : 2024/780386 
1-İdarenin
a) Adı : ANTALYA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ TARIMSAL
   HİZMETLER DAİRESİ BAŞKANLIĞI
b) Adresi : ANTALYA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ YÜKSEK ALAN 
   MAH. A.MENDERES BULV. NO:20 07310 MURATPAŞA/
   ANTALYA
c) Telefon ve faks numarası : 2423450014 - 2422495475
ç) İhale dokümanının
görülebileceği ve e-imza
kullanılarak indirilebileceği
internet sayfası : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı : ANTALYA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ DOĞAL YAŞAM 
   PARKI HAYVANLARI İÇİN 2024 YILI BEYAZ ET ALINMASI İŞİ
b) Niteliği, türü ve miktarı : ANTALYA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ DOĞAL YAŞAM 
   PARKI HAYVANLARI İÇİN 2024 YILI TOPLAM 8.000 kg 
   BEYAZ ET (TÜM PİLİÇ) MAL ALIM İŞİDİR.
  Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde 
  bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim
edileceği yer : Sözleşme konusu mallar, Antalya İli Kepez İlçesi Kepez 
   altı Piknik Sahası İçerisinde bulunan Antalya Doğal
   Yaşam Parkı Şube Müdürlüğü Yem Depolarıdır.
ç) Süresi/teslim tarihi : Sözleşme konusu mallar, işe başlama tarihinden itibaren 
   135 (Yüzotuzbeş) takvim günü içerisinde Antalya İli
   Kepez İlçesi Kepez altı Piknik Sahası İçerisinde bulunan 
   Antalya Doğal Yaşam Parkı Şube Müdürlüğü Yem
   Depolarına, Teknik Şartnamede belirtilen teslim
   programına uygun olarak teslim edilecektir. Ancak iş bitim 
   tarihi 30.11.2024 tarihini geçemez.
d) İşe başlama tarihi : Sözleşmenin imzalandığı gün işe başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme)
tarih ve saati : 28.06.2024 - 14:00
b) İhale komisyonunun
toplantı yeri (e-tekliflerin
açılacağı adres) : ANTALYA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ 4. KAT İHALE
   SALONU-YÜKSEK ALAN MAH. A.MENDERES BULV. 
   NO:20 07310 ANTALYA/MURATPAŞA
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile 
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve 
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler 
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5. İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir. 
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
İdare tarafından mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif vere-
cek olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imza-
lanarak, teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden 
gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim 
fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verile-
cektir. İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri 
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 90 (Doksan) takvim günüdür.
14. Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden Ka-
nunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

Manav-
gat’ta ‘DUR’ ta-
belasını dikkate 
almayan moto-
siklet sürücüsü 
otomobile çarp-
tı. Kazada 2 kişi 
yaralanırken, 
vatandaşlar ya-
ralıları güneşten 
korumak için 
plaj şemsiyesi ile siper oldu. 
Kaza anı güvenlik kameraları-
na yansıdı. Kaza Antalya’nın 
Manavgat ilçesi Aşağıhisar 
Mahallesi Hükümet Caddesi 
üzerinde meydana geldi. Edi-
nilen bilgiye göre Batuhan Yıl-
maz’ın kullandığı 67 ADK 466 
plakalı motosiklet, seyir halin-

deki Fatih Tay idaresinde ki 07 
LNZ 23 plakalı otomobile yan-
dan çarptı. Çarpmanın şid-
detiyle motosiklet sürücüsü 
ve motosiklette bulunan yol-
cu Melisa Koyuncu yola sav-
ruldu. Kazayı gören vatan-
daşların ihbarıyla olay yerine 
112 Sağlık ekipleri sevk edil-
di.   İHA

aNTALYA Havalimanı içeri-
sinde bulunan Köpek Eği-
tim Merkezi’nde (KEM) 
ilgi gösterdiği alana göre 

eğitilen köpekler, kadavra, bom-
ba, iz takip ya da narkotik olmak 
üzere dallara ayrılıyor. Köpek eğit-
meni polis memurları KEM’de be-
raber mesai yaptıkları Neptün ve 
Tim adlı iki narkotik köpeğin eği-
tim anlarını, İhlas Haber Ajansı 
ile paylaştı. Alan fark etmeksizin 
her yerde narkotik maddeyi bulan 
Neptün’ün ve Türkiye’de bulunan 6 
banknot köpeğinden biri olan, ya-
sadışı para giriş çıkışına dur diyen 
Tim’in Antalya’da yapılan operas-
yonlara katkısı büyük. Koku duyu-
larının körelmemesi için her gün 
düzenli antrenman yapan köpek-
ler, operasyonlara da sırayla gön-
deriliyor. Köpekler için hazırlanan 
özel bölgede bulunan hassas bu-
runların eğitmenleri aynı zamanda 
bakımlarını da sağlıyor.

HaSSaS BuruNLar 

Antalya Emniyet Müdürlüğü 
Narkotik Suçlarla Mücadele Şube 
Müdürlüğü’ne bağlı KEM’de görev 
yapan polis memuru Mehmet Do-
ruk, birimlerinde görev yapan kö-

peklerin Ankara’da Emniyet Genel 
Müdürlüğü’nde eğitim almalarının 
ardından eğitmeninin tayin olduğu 
yerde göreve başladığını ifade etti. 
Doruk, “Köpeklerimiz yavruyken 
yapılan testlerden sonra 3 buçuk 
aylık bir süre zarfında Ankara’da 
eğitim görüyor, eğitimden sonra 
eğitmenleri ile birlikte tayin edilen 
yere beraber gidiyor. Her köpeğin 
kendine ait bir eğitmeni var, kimse 
kimsenin köpeğiyle göreve gitmez. 
Dostlarımız, eğitmeniyle birlikte ta-
yine tabii oluyor” diye konuştu.

GÖZLE BuLuNamaYaNI 
BURNUYLA TELAFİ EDİYOR

Hassas burunlu köpeklerin ope-
rasyonlarda işleri kolaylaştırdığına 
dikkat çeken Mehmet Doruk, kö-
peklerin her türlü arazi şartların-
da görev yapabildiğini söyledi. Do-
ruk, “Köpeklerimiz bir polisin eli 
ve kolu, çünkü göz ve el yordamıy-
la arama yaptığımız yerde yetersiz 
kalabiliyoruz. Bunu da köpekleri-
mizle tamamlıyoruz. İnsanların gö-
remediği zulanın bulunduğu yeri, 
köpekler koklama yöntemiyle çı-
karabiliyor. Bazı yerlerde gözünü-
zün önünde olan bir şeyi göreme-
yebiliyorsunuz, çünkü saklanmış 

veya zulalanmış bir vaziyette olabi-
liyor. Köpek burun yöntemiyle ara-
dığı için onlardan kaçmıyor, yani 
sizin gözünüzle bulamadığınızı o 
burnuyla telafi edebiliyor. Örne-
ğin, Abdullah komiserimizin köpe-
ği Tim 2 buçuk yaşında, çift branşı 
var. Biri banknot diğeri de narkotik 
köpeği. Ülkemizde bulunan 6 adet 
banknot köpeğinden biri” ifadeleri-
ni kullandı.

KÖPEĞİM NEPTÜN,               
EVİMİZİN BİR BİREYİ

Narkotik Suçlarla Mücadele Şube 
Müdürlüğü’nde görev yapan Nep-
tün (7) adlı köpeğin eğitmenliğini 
yapan polis memuru Mehmet Do-
ruk, köpeklerin aktif ve pasif olarak 
ikiye ayrıldığını belirterek, şu şekil-
de devam etti: “Köpeğim Neptün, 
evimizin bir bireyi bir çocuğu. Nep-
tün çok sosyal bir köpek, yapı iti-
bariyle büyük ve sert görünmesine 
rağmen bir o kadar da duygusal, 
bir kediden daha zararsız, sevilme-
yi ister. Neptün ile göreve gittiği-
mizde aradığımız yerlerde alanlar 
çok büyük olabiliyor veya saklama 
yöntemi farklı olabiliyor, bu koşul-
lara göre hazırlandığı için gittiğimiz 
yerlerde yön yol gösteriyor. Kö-
peklerin aktif ve pasif olmak üze-
re iki tepki yöntemi var, Narkotik 
köpekleri aktif köpek. Aktif köpek-
ler maddeyi bulduğu yerde kaza-
rak tepki verir. Gittiğimiz aramada 
maddeyi bulduğu zaman tepki ve-
rerek bizi çağırıyorlar, görevlerini 
üstün başarıyla yaparlar.”

EMEKLİ OLUYORLAR

Narkotik Suçlarla Mücadele Şube 
Müdürlüğü KEM’de görevli eğit-
men Mehmet Doruk, operasyonla-
ra hız katan köpeklerin sağlığı ve 
kondisyonu yettiği sürece saha-
da görev yaptığını belirterek, sağlık 
problemleri sonrası veteriner tali-
matıyla emekliye sevk edildikleri-
ni açıkladı. Doruk, hassas burunla-
rın emekli olduktan sonra ya genel 
merkeze gönderildiğini ya da eğit-
meni tarafından son nefesine ka-
dar bakımının sağlandığını kay-
detti. Narkotik köpeklerine eğitim 
sırasında uyuşturucu madde ve-
rildiği yönündeki yanlış bilgiye de 
değinen  Doruk, “Maddeyle tema-
sı imkansız, zararlı maddeler oldu-
ğu için köpekle teması yasak. Şart-
lı tepkiyle birimimize kazandırılan 
hayvanlardır” dedi.  İHA

Zehir tacirlerinin 
korkulu rüyası

Emniyet Müdürlüğü Narkotik Suçlarla 
Mücadele Şube Müdürlüğü bünyesinde 
madde arama köpeği, narkotik madde 
arama köpeği ve banknot köpeği görev 
yapıyor. Narkotik madde arama köpeği 
Neptün, çok sayıda operasyonda mesai 

arkadaşları polislere yardım ediyor

DİkkatsİZlİk
kaZa getİrDİ

Manavgat’ın Yukarı Pa-
zarcı Mahallesi’nde meydana 
gelen olayda, Manavgat Bele-
diyesi’ne ait nikah salonu ar-
kasında bulunan park yerine 
otomobillerini bırakan vatan-
daşlar geri döndüklerinde bü-
yük şaşkınlık yaşadı. Otomobil-
lerini güneşte kalmaması için 
yaşlı dut ağacının gölgesine bı-

rakan 2 vatandaş, dut ağacının 
dalının çürüyerek kırılması so-
nucunda otomobillerinin üzeri-
ne düştüğünü gördü. Dut ağa-
cının dallarının altında kalarak 
zarar gören otomobil sahiple-
ri şaşkınlıklarını üzerlerinden 
atar atmaz tutanak tutturmak 
için Manavgat Emniyet Müdür-
lüğünden ekip istediler. İHA

Dut ağacının kırılan dalı 
otomobilin üzerine düştü
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Yurttan
kısa kısa

Akşener’den
iddialara yanıt

İYİ Parti eski Genel Başkanı Meral 
Akşener, 5 Haziran’da Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan ile görüşmesi-
nin ardından, kendisiyle ilgili ortaya 
çıkan iddialar hakkında sosyal medya 
hesabından yazılı bir açıklama yaptı. 
Akşener, “Bu kadar çok merak edenle-
ri aydınlatmak isterim ki; Türkiye’nin 
herhangi bir yerinde, herhangi bir 
amaçla bir ofis açmadım” dedi.

Alper Gezeravcı
öğrencilerle buluştu

TÜRKİYE’NİN ilk astronotu Alper 
Gezeravcı, Kütahya’da gerçekleştirilen 
programda bir araya geldiği öğrencile-
re tavsiyelerde bulunarak, “Bu milletin 
insanları hiç mütevazı olamayacak. 
Günün birinde yurt dışına çıktığınızda 
kendiniz de bunu gözlemleme şansı 
bulacaksınız. Lütfen, damarlarınızda 
dolaşan asil kandan zerre kadar şüphe 
etmeyin” dedi.

Koca şiddeti
dehşet saçıyor

IĞDIR’DA 1 yıl önce boşanma davası 
açtığı eşi Sinan Akay (38) tarafından 
bindirildiği otomobilde darbedilip, 
bıçaklanan 2 çocuk annesi Leyla Akay 
(28), şüphelinin şikâyet sonrası gözal-
tına alınıp adli kontrol şartıyla serbest 
kalmasının ardından, “Yavrularım 
öksüz kalsın istemiyorum. Boşanmak 
istiyorum. Ondan kurtulmam için 
ölmem mi gerek” dedi. 

Ankara’da ormanlara
giriş yasaklandı

ANKARA Valiliği’nin sosyal medya 
hesabından yapılan açıklamada, 
mesire alanlarında insan ve araç yo-
ğunluğunun artması ve ülke genelinde 
orman yangınları açısından yüksek 
risk taşıyan meteorolojik şartların sür-
mesi nedeniyle; milli park, mesire alan-
ları, tabiat parkları hariç olmak üzere 
orman alanlarına girişler 15 Haziran-30 
Eylül tarihleri arasında yasaklandı.

Bayram için
tedbirler alındı

ÇEVRE, Şehircilik ve İklim De-

ğişikliği Bakanlığı, Kurban Bay-

ramı süresince kurban satış ve 

kesim yerlerinde çevre kirliliğine 

neden olabilecek faaliyetlere 

karşı toplum ve çevre sağlığının 

olumsuz etkilenmemesi için 

tedbirlerini artırdı. Yasak olan 

alanlarda kurban kesenlere ve 

atıklarını çevreye bırakanlara, 4 

bin 810 lira ceza uygulanacağını 

duyurdu. 

Magandalar
pes dedirtti

KADIKÖY’DE siren çalarak 

acil hasta nakli yapan ambu-

lansın önünü kesip durduran 

motosikletteki iki kişi, “Ambu-

lansın içinde hasta olduğuna 

inanmıyoruz” diyerek nakil olan 

hastayı görmek istedi. Bir türlü 

hareket edemeyen ambulans 

şoförü kapıyı açarak hastayı 

trafik magandalarına göstermek 

zorunda kaldı. Kimlikleri tespit 

edilen E.B. ve M.T yakalandı.

Yaşlı kadın
ölü bulundu

KIRIKKALE’DE meydana gelen 

olayda, evde yalnız yaşayan 80 

yaşındaki Gülistan Avcı, torunu 

tarafından hareketsiz halde 

bulundu. İhbarla olay yerine gelen 

sağlık ekipleri, Avcı’nın hayatını 

kaybettiğini belirledi. İncelemede 

kesici aletle öldürüldüğü belirle-

nen kadının cenazesi, otopsi için 

adli tıp kurumuna kaldırıldı. Olaya 

ilişkin 5 şüpheli, gözaltına alındı.

DHA-İHA

CHP Kadın Kolla-
rı’nın ilçe kongre-
leri dün itibarıyla 

bitti. Sırada il kongresi 
var. Bir aylık bir za-
man dilimi içinde o da 
tamamlanacak. Haziran 
sonu, Temmuz başı gibi 
bir tarihte... Kadın Kol-
ları İl Başkanlığı için 4 
aday olduğunu yazmıştık 
daha önce. Demiştik ki 
“Şimdilik 3 aday çalışma 
yürütüyor: Bahar Önal, 
Gülen Ercan ve Suzan 
Şimşek. Büyük ihtimalle 
Yasemin Erdoğan da 
çıkacak. Adı kulislerde dolaşıyor. Bahar Önal, Kadın 
Kolları MYK üyesi. Gülen Ercan, Muratpaşa Kadın 
Kolları eski başkanı ve belediye meclis üyesi. Suzan 
Şimşek kadın kolları il kongresinde mevcut başkan 
Nilüfer Deveci’nin karşına aday olarak çıkmış ama 
son dakika yarıştan çekilmişti”. 

2 GÜNLÜK MURATPAŞA ADAYLIĞI
Bu hafta başına kadar tablo böyleydi. Pazartesi 

günü sürpriz bir aday daha çıktı: Sultan Yeğen... 
Antalya siyaseti, özellikle CHP camiası Sultan 
Yeğen’i iyi tanır. Uzun bir süre kadın kolları il 
başkanlığı yaptı. 2014 yerel seçimlerinde Muratpa-

şa’dan belediye başkan adayı 
gösterildi fakat bu adaylık iki 
gün sürdü. Sultan Yeğen aslen 
Çorumlu. O dönem Büyük-
şehir Belediye Başkanı olan 
Mustafa Akaydın da Çorumlu. 
CHP içinden, “Antalya’ya 
iki Çorumlu fazla” sesleri 
yükselince Genel Merkez yeni 
bir aday arayışına başladı. 
Dönemin il başkanı Devrim 
Kök aday ilan edildi. Onun 
da adaylık için istifa tarihin-
den sonra resmi evraka imza 
attığı ortaya çıkınca partinin 
seçim komitesi başkanı Ümit 
Uysal’ın eli kaldırıldı. 

İL BAŞKAN ADAYLIĞINI AÇIKLADI
Bu gelgit sonrasında koltuk Uysal’a kaldı. Bele-

diye başkanı seçilen Ümit Uysal’ın Muratpaşa’da 
üçüncü dönemi yaşanıyor. Yani 10 yıl öncesine 
dair bir süreci hatırlatıyoruz. Yaşadıklarından 
dolayı, haklı olarak siyasete küsen Sultan Yeğen, o 
gün bugündür ortalıkta görünmedi. Kendi kabuğu-
na çekildi. Mesleği olan avukatlığı yaptı. Pazar-
tesi günü ise “Çalışmaya hazırız” diyerek sosyal 
medya hesabından ‘CHP Antalya İl Kadın Kolları 
Başkan Adayı’ olduğunu duyurdu. Bakalım neler 
olacak?..

KADıN KOllArı’NA YENİ ADAY

“Muratpaşa 
sınırları 
içindeki 

Konyaaltı Caddesi’nin 
adı Konyaaltı ile 
karışıyor, ismi 
değiştirilsin” diye 
yazdık ya, Mustafa 
reşat Oktay’dan mesaj 
gelmiş. “Caddenin 
değil, ilçenin adı 
değiştirilsin” diyor 
Oktay. Konyaaltı ilçesi 
yokken, Arapsuyu ve 
Uncalı Mahallelerinin 
olduğunu hatırlatan 
Oktay, “Diğerleri 
1980’den sonra oluştu. 
Bu caddenin ismi 
12 Eylül sevicileri 
tarafından Kenan Evren 
olarak değiştirildi. 
Daha sonra tekrar 
Konyaaltı yapıldı. 
Bahçelievler Mahallesi 
sınırlarında bir cadde. 
Atatürk Caddesi ve 
Atatürk Bulvarı da 
öyle. Konyaaltı 1994’te 
kurulan bir ilçenin 
adı. Geçmişin izlerini 
taşıyan caddenin 
adını değiştirmek 
yerine ilçenin adını 
değiştirsinler” demiş 
özetle. Bu tartışma 
Muratpaşa ismine de 
zıplar.

İlçenin adı 
değiştirilsin

İdris
ÖZYOL

YÖNETEN

T                                       RSE
KÖŞE

İYİ Parti’nin kurucu genel başkanı Meral Akşe-
ner’in recep Tayyip Erdoğan’ı ziyaret etmesi 
siyaset meydanını karıştırdı. Bu İYİ Parti’deki ilk 

karışıklık değil tabii... Parti uzun bir süredir kaynı-
yordu. Son kurultayda da Akşener koltuğunu Müsa-
vat Dervişoğlu’na bıraktı. Antalya Milletvekili Aykut 
Kaya’nın CHP’ye geçmesi de ayrı bir gündem. Parti 
her gün yeni bir tartışmanın adresi oluyor. Peki ülke 
ölçeğinde bu sancıları yaşayan, karışan İYİ Parti’nin 
Antalya’daki durumu nedir? Kulislere biraz kulak 
kabarttık. İYİ Parti Antalya’da sütliman... Partililer, 
yöneticiler süreçten razı oldukları için değil bu 
durgunluk, tam aksine Antalya’da bayrağı taşıyacak 
birileri kalmamış gibi görünüyor.

ANTALYA’DA YÖNETİCİ BULUNAMIYOR
Söylendiğine göre Antalya İl Başkanı Vahdet 

Afşin Karacan birkaç kez istifa etmeye niyetlenmiş 
ama Genel Merkez istifayı kabul etmemiş. Müsavat 
Dervişoğlu’nun genel başkan seçilmesinden son-
ra da partide bir değişim beklentisi ortaya çıkmış. 
Dervişoğlu’nun il ve ilçe yönetimlerini, başkanlarını 
değiştireceği düşünülmüş ama bu konuda atılan bir 
adım yok. Kuruluşundan bu yana İYİ Parti saflarında 
yer alan kimi isimler, partinin Antalya’da yönetici 
bulamadığını söylüyor. 2018 genel seçimlerinde 
Antalya’dan 3 milletvekili çıkaran İYİ Parti, 2023’te 
2 milletvekiline düştü. Uğur Poyraz genel merkez 
yöneticisi olduğu için zaten Antalya’yla ilgisi yok. 
Gelip gitmiyor da. İkinci milletvekili Aykut Kaya ise 
CHP’ye geçti. Yani İYİ Parti’nin Antalya’nın sözünü 
söyleyecek bir temsilcisi kalmadı. Sözün özü, İYİ 
Parti Antalya’da dağıldı.

NE OlACAK BU İYİ PArTİ’NİN HAllErİ?

EĞİTİM Sen Şubesi üye-
leri, yeni müfredatı 
protesto etti. Yapılan 
eylemde basın açık-

lamasını okuyan Eğitim Sen 
Şube Başkanı Kadir Öztürk, 
Millî Eğitim Bakanlığı’nın yeni müfre-
datını laik ve bilim karşıtı bulduğunu 
belirterek, “Eğitim müfredatı olmak-
tan çok uzak olan, laiklik ve bilim kar-
şıtı yeni müfredatı reddediyoruz” dedi. 
Milli Eğitim Bakanlığı’nın müfredat-
ta yaptığı değişikliklere tepki göste-
ren Antalya Müfredata Hayır Platfor-
mu,  Attalos Heykeli önünde toplandı. 
Platform adına açıklamayı Eğitim-Sen 
Şube Başkanı Kadir Öztürk yaptı. 

EŞİT VE BİLİMSEL OLMALIDIR

Yeni müfredatın laiklikten uzak oldu-
ğunu vurgulayan Öztürk, “Eğitim müf-
redatı, öğrencilere yaşamı bir bütün 
olarak kavramayı hedefleyen, çocuk 
ve gençlerin çok yönlü gelişimlerine 

hizmet edecek öğrenme yaşantıları-
nı içeren laik ve bilimsel bir içerikte ol-
malı, çok dillilik temellinde anadili eği-
timini esas alan yeni ve demokratik 
bir müfredat hazırlanmalıdır. Hazırla-
nan müfredat gerici dinci olduğu gibi 

toplumsal cinsiyet eşitsizliğini derin-
leştiren, kadınların bakım emeğini yok 
sayan ve gelenekçi aile yapısını kutsal-
laştıran bir müfredatı tanımıyoruz. Kız 
çocuklarımızı eşit, bilimsel ve karma 
bir eğitim ile okullarımızda yetiştirmek 

hepimizin görevidir” şeklinde konuştu. 
 İktidarın çocukların ve gençlerin 

ruh sağlığıyla oynadığını söyleyen 
Öztürk, “Kendi cinsiyetçi, tekçi ve öte-
kileştirici anlayışlarını körpecik be-
yinlere vermek; çağıyla uyuşmayan, 
teknoloji ve bilimden uzak, medeni 
insanlık dünyasından çıkacak bir ge-
leceğin peşine düşmüş durumdalar. 
Biz kabul etmiyoruz siz de etmeyin. 
Kendi çocuklarını Amerika’da, Avru-
pa’da en iyi koşullarda okutmak is-
teyenler, bize Orta Çağı gösteriyor-
lar. Eğitim müfredatı olmaktan çok 
uzak olan ve tek adam rejiminin ya-
ratmaya çalıştığı dini esaslara daya-
lı toplum modelini temel alan, laiklik 
ve bilim karşıtı yeni müfredatı redde-
diyoruz. Tüm siyasi partileri, demok-
ratik ve sivil toplum örgütlerini bu 
gerici-ırkçı iktidarın ihtiyacı doğrultu-
sunda yapılmak istenen müfredat ve 
ders programlarına karşı çıkmaya ça-
ğırıyoruz” dedi.

SAĞLIK ve Sosyal Hizmet 
Emekçileri Sendikası (SES) 
üyeleri eylemlerine devam 
ediyor. Şube Eş Başkanı Dr. 
Kaan Taşer;  “3 gün sonra üc-
retlerimizi alacağız ve peşin-
den bir bayrama daha gelir kaybı ile 
gireceğiz. Her ay artan enflasyon ve 
her ay azalan gelir ve bu ay yine yok-
sullaşacağız. Maliye Bakanı Mehmet 
Şimşek tüm ekonomik krizi biz ücreti 
ile geçinmeye çalışanların sırtına yık-
maya devam edecek. 4 ayı geçti her 
hafta soruyoruz. Sormaya da devam 
edeceğiz” dedi. 

KABUL ETMİYORUZ

Dr. Kaan Taşer;  “Bakanlar özel jet-

lerle seyahat etmekten bile vazgeçme-
mişken tasarrufun bizden yapılmasını 
kabul etmiyoruz.  Yoksulluk sınırı altın-
da bir ücretle çalışanın ücretinin üçte 
birinin vergi olmasını kabul etmiyo-
ruz. Devasa karlar açıklayan bankalar-
dan, şirketlerden yüzde 15 vergi alınır-
ken bizlerden yüzde 35 vergi kesintisi 
olmasını kabul etmiyoruz. Yediğimiz-
den içtiğimize, giydiğimizden yattığı-
mız yere her şeyden, ödediğimiz her fa-
turadan zaten vergi kesilirken bir de 
üzerine ücretlerimizden yüzde 35 ver-
gi kesilmesini kabul etmiyoruz. Önü-
müzdeki ay yapılacağı söylenen zam-
mı göremeden vergi kesintisi ile bizden 
alınmasını kabul etmiyoruz. Vergide 
Adalet istiyoruz” dedi.

EğitimcilEr 
EylEmdE
Milli Eğitim Bakanlığı’nın yeni eğitim müfredatına tepki gösteren Eğitim Sen 

üyeleri, üyeleri Attalos heykeli önünde toplanarak protesto gösterisi yaptı

GÜVEN 
GÜNEŞ

VerGİde AdAlet eYleMİnde 4’üncü AY
GÜVEN 
GÜNEŞ
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Dünyadan 
kısa kısa

3 ton kokain
imha edildi

EL SALVADOR’DA uyuşturucu ka-
çakçılığıyla mücadele sürüyor. Başsav-
cılıktan yapılan açıklamada, gerçek-
leştirilen operasyonlarda ele geçirilen 
yaklaşık 3 ton kokainin açık alanda 
yakılarak imha edildiği duyuruldu. 
Uyuşturucunun piyasa değerinin 67 
milyon 512 bin dolar olduğu belirtildi. 
Yakalanan 2 Ekvadorlu, 3 Meksikalı ve 
2 Kolombiyalının cezaevinde olduğu 
aktarıldı.

Palma Havalimanı
sular altında kaldı

İSPANYA’NIN popüler tatil desti-
nasyonlarından Mayorka adasını 
şiddetli fırtına ve yağış vurdu. Adada 
etkili olan şiddetli yağış nedeniyle 
Palma Havalimanı sular altında 
kaldı. Havalimanının tavanından ve 
pencerelerinden sızan yağış nedeniyle 
havalimanındaki yolcular kaos yaşadı. 
Seferlerin de iptal edilmesiyle yolcular 
havalimanında mahsur kaldı.

Hizbullah’tan İsrail’e
roketle saldırı

İSRAİL ordusu ile Lübnan’daki Hiz-
bullah arasında karşılıklı saldırılar de-
vam ediyor. İsrail Savunma Kuvvetleri 
(IDF) tarafından yapılan açıklamada, 
Hizbullah’ın ilk olarak Lübnan toprak-
larından 90 roket ateşlediği bildirildi. 
Roketlerin bir kısmının engellediği, 
bazılarının ülkenin kuzeyine isabet 
ettiği ve hasara yol açtığı aktarıldı. 

Güney Kıbrıs’ta
orman yangını

GÜNEY Kıbrıs’taki Baf bölgesinin 
dağlık kesimlerinde yangın çıktı. 
Alevler henüz kontrol altına alına-
mazken, gece boyunca devam eden 
yangın söndürme çalışmalarına sa-
bah saatlerinde havadan müdahale 
başladı. Yerel kaynaklar tarafından 
yapılan açıklamada, yangına 120 
itfaiyeci ve 5 hava aracıyla müdahale 
edildiği belirtildi. 

Seçim sonuçları
piyasaları salladı

FRANSA’DA Avrupa Parlamen-

tosu (AP) seçimlerinin sancıları 

piyasada hissedilmeye devam 

ediyor. Sonuçların açıklanma-

sıyla piyasalarda sert hareketler 

yaşandı. Son bir aydır düşüş 

eğiliminde olan CAC 40 endeksi 

seçim sonrası ilk işlem gününe 

yüzde 2,4 düşüşle başladı. 

Endekste bugün sınırlı bir topar-

lanma görüldü.

Kuveyt’te binada 
yangın: 41 ölü

KUVEYT’İN Mangaf bölge-

sinde 6 katlı bir binada yangın 

çıktı. Yerel kaynaklar tarafından 

yapılan açıklamaya göre bir 

firmada çalışan yaklaşık 160 ki-

şinin yaşadığı binada meydana 

gelen yangın nedeniyle 41 kişi 

öldü, en az 40 kişi ise yaralandı. 

Olay yerine gelen itfaiye ekipleri 

alevleri kısa sürede kontrol al-

tına alırken, yaralılar çevredeki 

hastanelere kaldırıldı. 

Putin’den Çin’e
nihai onay

RUSYA ile Çin, Ay’a ortak 

istasyon kurmak üzere ha-

rekete geçiyor. Rusya Devlet 

Başkanı Vladimir Putin, Çin’le 

‘Uluslararası Ay Bilim İstasyonu 

Kurulmasına İlişkin Anlaşmanın 

Onaylanmasına Dair Kanun’u 

imzalayarak projeye nihai onayı 

verdi. Projeyle birlikte Rusya Fede-

ral Uzay Ajansı ile Çin Ulusal Uzay 

İdaresi’nin ortak uzay çalışmaları 

yürütmesi planlanıyor.

DHA-İHA

Yıl 1970, İzmir’de kahvehanelere ilk kez 
bilardo masaları kuruluyor. Biz de okulu 
kırmış, arkadaşlarla bilardo oynuyoruz.

Birden yaşlı bir adam hışımla kahvehaneye 
giriyor, bir şeyler söylüyor.

Bir şeye kızmış belli. Herkes suspus olmuş. 
Kahvehane sahibi ile konuşuyor.

Diyor ki, ‘Çay ocağı bacanızdan gelen duman 
çalışma odama giriyor. Okuyamıyor, yazamı-
yorum’... Kahvehane sahibi saygılı bir şekilde, 
‘Peki efendim bacamızı başka bir yöne çeviri-
riz’ diyor. Yaşlı adam aynı hışımla kahvehane-
den çıkıyor.

Soruyoruz kim bu yaşlı adam? ‘Balıkçı, Hali-
karnas Balıkçısı’ diyor.

Yani Cevat Şakir Kabaağaçlı. Onunla ilk kez 
o gün yüz yüze geliyoruz. Kitaplarını okuduğu-
muz romancı, yazar, Bodrum sevdalısı.

Torunu ile aynı lisede okuduğumu biliyordum 
ama bizim kahvehaneye bitişik apartmanda 
oturduğunu, yaşadığını bilmiyordum. 

Yazar Halikarnas Balıkçısı ile bu olaydan 
yıllar sonra bir toplantıda tanışma fırsatı, şansı 

buldum. Gazeteci şansı tabii.
Size begonvil, palmiye ve mimozaları yurt-

dışından getirip Bodrum’da gelişigüzel yerle-
re eken Halikarnas Balıkçısı’nın Bir Bodrum 
Masalı da denilen hikâyesinden kısa bir alıntı 
sunuyorum;

‘Siyaseti hayat sanan bir dostumla bir akşa-
müzeri Bodrum’da denize karşı oturmuş hepi-
mizin her gün konuştuğu mevzular laflıyoruz. 
Baktım bu sıkıcı konuşma uzayacak, ‘Çalış-
madığı bir yerden sorayım da lafın güzergâhı 
değişsin bari’ dedim; Arkamızda sıra halinde 
duran palmiyeleri göstererek, ‘Bu palmiyeleri 
buraya kim getirdi biliyor musun?’ diye sordum.

‘Bilmem. Burada yetişmişler herhalde’ diye 
cevap verdi.

‘Hayır’ dedim, ‘Burada yetişmediler, sonra-
dan birisi getirdi onları buraya. Halikarnas Ba-
lıkçısı adını duydun mu?’

‘Duydum galiba’ dedi.
‘İşte o getirdi. Ha sadece palmiyeleri değil, 

gelin çiçeği olarak bildiğimiz kalakları, begon-
villeri, mimozaları da o getirdi, tam 45 değişik 

bitki türünü de. Mimozaların gelişinin en 
az kendileri kadar güzel bir de hikâyesi 
var. Halikarnas Balıkçısı Prosper Mé-
rimée’nin ‘Carmen’’ini Türkçeye çevirir-
ken, esmer İspanyol kızlarının saçlarına 
küçük mimoza demetleri taktığını okur ve 
‘Neden benim Bodrumlu esmer kızlarım 
da saçlarına mimoza demetleri takma-
sınlar’ diye düşünür. Paris’ten mimoza 

tohumları getirtir, onları Bodrum sokaklarına, 
bulabildiği her yere, rastgele eker. Bir süre son-
ra her yeri mimoza sarar. Bir gün, bir düğün 
alayında Bodrumlu kızların saçlarına mimoza-
lar taktığını görünce de sevincinden havalara 
uçar.’

‘Botanikçi miydi?’ diye sordu dostum.
‘Hayır, yazardı. Hem greyfurt tohumunu da 

ilk o getirdi memleketimize, böylece bu muhte-
şem meyveyle onun sayesinde tanışmış olduk.’

‘Ondan önce greyfurtu bilmiyor muyduk 
yani?’

‘Bilmiyorduk!’
İşte; Mimozalar, begonviller palmiyeler ve 

gelin çiçekleri.
Halikarnas Balıkçısı’nın bu ülkeye armağanı-

dır.
Balıkçı, İzmir’de O’nu ilk gördüğüm kahveha-

nenin karşısındaki apartmanın 4’üncü katındaki 
dairesinde 1973 yılında hayata veda etti.

Mimozalar, palmiyeler, begonviller ve grey-
furtu Türkiye ile buluşturan kişidir.

Fahrettin 
HEPKESKİN

Mimozalar, 
begonviller 

ve palmiyeler

ANTALYA Büyükşehir Beledi-
yesi Haziran ayı Olağan Mec-
lis Toplantısı, Antalya Bü-
yükşehir Belediyesi Meclis 

Salonu’nda gerçekleştirildi. Antalya’da 
Tünektepe Teleferik Tesisleri’nde 12 Ni-
san’da yaşanan, bir kişinin hayatını 
kaybettiği, 7 kişinin yaralandığı kaza-
ya ilişkin davanın ilk duruşmasında 
tahliye olan Kepez Belediye Başkanı 
Mesut Kocagöz, teleferik kazasından 1 
gün sonra gerçekleşen 13 Nisan tarihi-
ne meclisine katılımından sonra ikinci 
kez yerini aldı. AK Parti, CHP, MHP ve 
Demokrat Partisi grup sözcüleri geçmiş 
olsun dileğinde bulundu. 

HİZMETE DEVAM 

Toplantının açılış konuşmasını ya-
pan Antalya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Muhittin Böcek, teleferik ka-
zasında hayatını kaybeden vatanda-
şa Allah’tan rahmet diledikten sonra 
şu ifadelere yer verdi: “Kaza sırasın-
da 23 buçuk saat bölgede görev ya-
pan tüm kurum kuruluşlarımıza eme-
ği geçenlere teşekkür ediyorum. Kaza 
sonrası Mesut Kocagöz başkanımız 
tutuklanmıştı, özgürlüğüne kavuştu, 
Antalyalı hemşehrilerimize kaldığımız 
yerden hizmete devam edeceğiz.”

TARİHİ BİR GÜN 

CHP Grup Sözcüsü Büşra Dirgen 
Özdemir de geçtiğimiz ay düzenle-
nen meclis toplantısında tutuklu olan 
CHP’li Kepez Belediye Başkanı Mesut 
Kocagöz için adalet çağrısında bulun-
duklarını hatırlatarak, şöyle konuştu: 
“Mayıs ayı meclis toplantısında ada-
let çağrısında bulunmuştuk, adil ve ta-
rafsız yargıya olan inancımızla ada-
let diye haykırmıştık, bugün adaletin 
günü, aylardır başkanını bekleyen 650 
bin Kepezlinin günü. 20 yıldır verdiği-
niz emek ve mücadelenin sonucunda 
kazandığınız Kepez Belediye Başkan-

lığı’nızda dünden daha güçlü, yarın-
dan daha umutlu halde yanınızdayız. 
11 Haziran Mesut Başkanın tahliyesi 
dolayısıyla bizim için önemli bir gün-
dü, aynı zamanda Türk siyasi tarihi 
açısından da önemli bir gündü. Cum-
hurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ı 18 
yıl aradan sonra genel merkezimizde 
ağırladığımız, milli birlik ve beraberli-
ğe en çok ihtiyaç duyduğumuz bugün-
lerde ülkemiz için önemli bir gelişme 
oldu. İnanıyoruz ki, bu ziyaret ülkemiz-
de demokratikleşme sürecinin başlan-
gıcı olacak, yeni anayasa çalışmaları 

devam ederken tam bağımsız yargının 
egemenliğine katkı sağlayacaktır.”

ADALET TECELLİ ETTİ

AK Parti Grup Sözcüsü Bahattin Bay-
raktar da tahliye olan Mesut Kocagöz’ü 
mecliste görmekten duyduğu memnu-
niyeti dile getirerek, “Adalet tecelli et-
miştir, Mesut Başkan Kepez’e milleti-
mizin desteğiyle seçildi. Hizmet etmek 
için çalışacağını biliyoruz. Geçmiş ol-
sun, aramıza hoş geldiniz. Cumhurbaş-
kanımızın CHP Genel Merkezi ziyaret 
etmesinden oldukça mutlu olduk, çün-

kü bizler söz konusu vatansa geri-
si teferruattır diyerek bir araya gelen 
aziz bir milletiz” diye konuştu.
MHP Grup Sözcüsü Selçuk Senir-

li ise “Kepez Belediye Başkanımız Me-
sut Kocagöz’ün mahkemece tahliye 
edilip özgürlüğüne kavuşmasından ve 
görevinin başına geçmesinden dola-
yı mutluyuz, geçmiş olsun dileklerimi-
zi sunuyoruz. Dileğimiz yıllarca aynı 
mecliste çalıştığımız başkanımızın bu 
davadan beraat etmesidir” dedi.

Demokrat Parti Grup Sözcüsü ve 
Kumluca Belediye Başkanı Mesut Av-
cıoğlu da Kepez Belediye Başkanı Me-
sut Kocagöz’e geçmiş olsun dileklerini 
ileterek, mecliste görmekten mutluluk 
duyduğunu ifade etti.  İHA

ANTALYA Emlakçılar ve İş Takipçiler Oto 
Galerisi Esnaf Odası Başkanı İsmail Çağlar, 
Temmuz’dan sonra araç fiyatlarında artış 
olacağını belirterek araç almanın tam za-
manı olduğunu söyledi. Bayram öncesinde 
daha uygun fiyatlarla satılan araçlara dik-
kat çeken Çağlar, ikinci el araç fiyatlarının da gerile-
diğini ifade ederek, “Şu anda yaprak kıpırdamıyor. 

Araç fiyatları ortalama yüzde 25 geriledi. Şu anda bi-
niciler için araç almanın tam zamanı” dedi.

FİYATA YANSIYACAKTIR

Bayram sonrası sıfır araçlarda fiyat artı-
şı yaşanabileceğini öngören İsmail Çağlar, 
araç satışı için bayram öncesini işaret ede-
rek, “Araç alımının tam zamanı” dedi. Piya-
salardaki döviz ve faiz beklentileri nedeniy-
le yılın ikinci yarısından itibaren fiyatlarda 
yukarı doğru bir oynama olacağını 
eden Çağlar, “Zamlar gelirse, bu du-
rum ikinci el piyasasına da otoma-
tik olarak yansıyacaktır. Yüksek 
fiyattan araç alan biniciler ise şu 

an araçlarını satamıyorlar. Şu an araç alımı yapmak 
isteyen içen vatandaşlar için bir fırsat zamanı diyebi-

liriz” ifadelerine yer verdi.

DÜŞÜŞ BEKLENMİYOR

Yakın zamanda fiyatlarda düşüş ve kam-
panya da beklemediklerini söyleyen Çağlar, 
araç alım ve satımında önümüzdeki dönemler 

durgun geçeceği benziyor. Araç kredilerinde 
şartlar yumuşatılmalı ve uygun hale 

getirilmedir. Binlerce galerici de 
doğrudan ve dolaylı olaylar bu 
durgunluktan etkileniyor. İler-
leyen dönemde araç fiyatları-
nın yükselecektir” dedi.

Mesut Kocagöz 
ayaKta alKışlandı

Teleferik kazası davasında tutuklu yargılanan Kepez Belediye Başkanı Mesut 
Kocagöz, tahliyesinin ardından Büyükşehir Belediyesi Haziran ayı Olağan Meclis 

Toplantısı’na katıldı. Başkan Kocagöz, Meclis’te ayakta alkışlanarak karşılandı

Çağlar’dan alım ÇağrıSı
Emlakçılar ve Oto Galericiler Odası 

Başkanı İsmail Çağlar, yüksek faiz oranları 
nedeniyle ikinci el otomobil piyasasında 
durgunluk yaşandığını belirtirken araç 
alacak vatandaşlara çağrıda bulundu

GÜVEN 
GÜNEŞ
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AntAlyA’yA özel bulmAcA köşesi

Büyükşehir Belediyesi Tarım-
sal hizmetler Dairesi Başkan-
lığına kırsal kalkınma ve ko-
operatifçilik şube Müdürlüğü, 

kurban Bayramı’nda vatandaşların hij-
yenik ve sağlıklı koşullarda kurban ke-
sim hizmeti alması için 3 ayrı noktada 
kesim yeri belirledi. Vatandaşlar Döşe-
mealtı kömürcüler Mahallesi’nde bulu-
nan hayvan Pazarı ile Muratpaşa ilçesi 
Soğuksu Mahallesi Perşembe Pazarı ve 
yeşilbahçe Mahallesi kapalı Çarşam-
ba Pazarı’nda, Bayramın 1’inci ve 2’nci 
günlerinde ücretsiz kurban kesim hiz-
metinden yararlanabilecek. Büyükşe-
hir Belediyesi’nin Serik ve kaş-Demre 
kesimhaneleri de bayramın birinci ve 
ikinci gününde büyükbaş hayvanların 
kesimi için vatandaşların kullanımına 
açık olacak. 

USTA KASAPLAR HİZMET 
VERECEK 

Tarımsal hizmetler Dairesi Baş-
kanlığında görevli veteriner he-
kim Fatih Alkan, vatandaşla-
rın kurbanlıklarını veterinerler 
kontrolünde usta kasaplarla, 
kurbanlığı kesip poşetlenmiş şe-
kilde sahibine teslim edeceklerini 
belirtti. Alkan, ayrıca kesim yerlerin-

de kesim öncesi ve sonrasında orta-
ya çıkacak kurban atıkları nedeniy-
le gün içinde sıklıkla temizleneceğini 
ve dezenfekte edileceğini söyledi.

HAYVAN YAKALAMA TİMİ

kurban Bayramı’nda kaçan hayvan-
ların zarar görmeden yakalanabilmesi 

ve kontrol altına alınabilmesi için ‘hay-
van yakalama Timi’ de bayram süre-
since görev yapacak. Vatandaşlar oluş-
turulan “hayvan yakalama Timi”ne 
Alo Zabıta 153,  0242 332 22 33 ve ya 
444 94 20 NO’lu ABiM hattından ulaşa-
rak yardım isteyebilecek.   
HABER MERKEZİ 

büyükşehir’den 
ücretsiz kesim
Büyükşehir Belediyesi, bu yıl da Kurban Bayramı nedeniyle ücretsiz kurban kesim hizmeti verecek. Soğuksu Perşembe 

Pazarı, Yeşilbahçe Çarşamba Pazarı ve Döşemealtı Kömürcüler Hayvan Pazarı’nda ücretsiz kurban kesimi yapılacak

AlANyA Belediyesi Zabıta Müdürlü-
ğü ekipleri, kentteki disiplini sağlamak 
ve halkın sağlığını tehdit eden işletmele-
ri tespit etmek için çalışmalarına aralık-
sız devam ediyor. Bu kapsamda ekipler; 
yaklaşan kurban Bayramı öncesi vatan-
daşların yoğun olarak alışveriş yaptı-
ğı fırın ve pastanelerde detaylı denetim 
gerçekleştirdiler. kent genelinde yapılan 
denetimlere, Zabıta Müdürü Naci Uzun-
sakal ile gıda mühendisleri de katıldı.

Fırın ve pastanelerin hem imalat hem 
de satış bölümlerinde incelemelerde bu-
lunan ekipler, hijyen kurallarına, ürünle-
rin son kullanma tarihlerine, gramajları-
na, personellerin çalışma şartları ve kılık 
kıyafetine kadar pek çok konuda dene-
timlerini gerçekleştirdiler. kurallara uy-
mayan işletmeleri uyaran ekipler, yapıl-
ması gerekenlerle ilgili tutanak tutarak 
en kısa sürede eksiklerin giderilmesi için 
işletme sahiplerine ve çalışanlarına uya-
rılarda bulundu. hijyen kurallarını hiçe 
sayan fırın ve pastanelere idari para ce-
zası uygulayan ekipler, gerekli işlemle-
rin göz ardı edilmesi halinde daha ağır 
cezalar ve işletme mühürleme gibi du-
rumlarla karşı karşıya kalınacağını be-
lirterek, halk sağlığını tehlikeye atan 
hiçbir konuda taviz verilmeyeceğini 
kaydettiler.

DENETİMLERİMİZ ARTARAK              
DEVAM EDECEK

Çalışmaları değerlendiren Belediye 
Başkanı Osman Tarık Özçelik, “Göreve 
geldiğimiz günden beri kent disiplini-
ni sağlamak adına önemli adımlar attık. 
Zabıta ekiplerimiz Alanya’daki tüm iş-
letmeleri denetleyerek, önceliğimiz olan 
halk sağlığı ve hijyen konularında ge-
rekli işlemleri yapıyorlar. kurban Bay-
ramı öncesinde fırın ile pastaneler bir-
takım denetimlere tabi tutuldu ve bu 
kontroller artarak devam edecek. halkı-
mızın sağlığı her şeyden önce gelir. ke-
sinlikle hiçbir işletmeye taviz verme-
yeceğiz. Amacımız halkımızın kaliteli, 
sağlıklı ve güvenli gıdaya ulaşmasını 
sağlamaktır. Gıda mamullerinin hijye-
nik ortamlarda üretilmesi için ekipleri-
miz hassasiyetle çalışıyor” dedi. 

HABER MERKEZİ 

Fırın ve pastanelere
bayram öncesi denetim

ANTAlyA Büyükşehir Belediyesi kırsal 
hizmetler Dairesi Başkanlığı ekipleri Alan-
ya’nın kırsal mahalle ve yayla yollarında 
başlattığı bakım onarım, şarampol temizliği, 
asfalt bakım ve istinat duvar çalışması sür-
dürüyor. Vatandaşların ulaşımda herhan-
gi bir sorunla karşılaşmaması ve güvenli bir 
yolculuk yapabilmeleri için ekipler gece gün-
düz çalışıyor. 

YAYLA YOLLARI ELDEN GEÇİRİLİYOR

kırsal alan ekipleri, Alanya’nın karakocalı, 
Beyreli,  kargıcak, Aliefendi, küçüklü ve  Gev-
ne yaylalarında yol bakım onarım ve şaram-
pol temizliği çalışması yaparak vatandaşla-

rın rahat bir ulaşım yapabilmesi sağlandı.

MAHALLE YOLLARINDA                              
MESAİ SÜRÜYOR

Bayır, Bayırkozağacı, Burçaklar, yenice, Gü-
müşgöze ve Akçatı mahalle yollarında da ba-
kım onarım, asfalt bakım ve şarampol te-
mizliği yapıldı. Beyreli mahallesi yolundaki 
keskin viraj genişletilerek yol görüşü açıldı 
ve araçların daha güvenli seyri sağlandı. Di-
ğer yandan Dim Grup yolu Uzunöz Mahalle-
si bölümünde  yolda oluşan göçük kaldırıldı. 
Bölgeye taş duvar yapılarak dolgu çalışması 
gerçekleştirildi.  
BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ / BÜLTEN

Büyükşehir Belediyesi, Alanya’nın kırsal mahalle 
ve yayla yollarda bakım, onarım çalışması yapıyor

AlAnyA kırsAlındA yol bAkımlArı sürüyor
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4.AYAK KADHAN (3)

AT YARIŞI TAHMİNLERİ
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ANTALYA

ANKARA

ALTILI GANYAN TAHMİNİ

ALTILI GANYAN TAHMİNİ

5.4.6 / 2.3.1 / 2.3.1.6.5 / 4.1 / 2.3.5.1 / 6.3

6.5.8.10.7 / 6.7.5.1 / 2.4.1 / 3 / 3.4.7.1 / 6.2.3 
GÜNÜN BANKOSU 

4.AYAK KATI ZAMANI (3) 

Denizlispor’un 
hocası belli oldu 

Önümüzdeki yıl TFF 3. Lig’de mü-
cadele edecek olan Denizlispor’un 

yeni teknik direktörü Çağdaş Mavioğlu 
oldu. Denizlispor Başkanı Ahmet Yalın 
Yıldırım, Şemikler Haluk Ulusoy Tesisle-
rinde düzenlendiği basın toplantısında, 
daha önce de Denizlispor’da görev alan 
Çağdaş Mavioğlu’nun takımın başına 
getirildiğini açıkladı.  

Thomas Reis
Samsunspor’da 

2024-2025 sezonu hazırlıklarını 
sürdüren kırmızı-beyazlı kulüp, 

teknik direktörlük görevine Alman 
çalıştırıcı Thomas Reis’i getirdi. Kara-
deniz ekibi, Thomas Reis ile 1+1 yıllık 
sözleşme imzaladı. Nuri Asan Tesisle-
rinde yapılan imza törenine Operasyon 
Direktörü ve İcra Komitesi Üyesi Soner 
Soykan, Futbol Direktörü Fuat Çapa, 
İcra Komitesi Üyesi Suat Çakır ve Mali 
İşler Direktörü Koray Yalçın katıldı.  

Fernando Santos
Azerbaycan’da 

Azerbaycan Futbol Federasyonu, 
milli takımın başına Beşiktaş’ın 

eski teknik direktörü Fernando San-
tos’un getirildiğini duyurdu. Yapılan 
açıklamada, Fernando Santos’un dün-
yanın tanınmış futbol uzmanlarından 
biri olarak zengin tecrübesi, Avrupa 
şampiyonluğu da dahil olmak üzere 
profesyonel kariyeri boyunca elde ettiği 
başarılar dikkate alındığı belirtildi. 

Yeni yönetim
mazbata aldı 

Fenerbahçe Spor Kulübü’nün 
Genel Kurulu’nda başkan seçilen 

Ali Koç ve Yönetim Kurulu üyeleri 
düzenlenen törenle mazbatalarını aldı. 
Fenerbahçe Başkanı Ali Koç, Kongre 
Başkanlık Divanına seçilen Vefa Küçük 
ve yeni Yönetim Kurulu üyelerinin 
hazır bulunduğu mazbata töreni kulüp 
binasında gerçekleştirildi. Vefa Küçük, 
törende Başkan Koç ile yönetim kurulu 
üyelerine başarılar diledi.   

Serdar Saatçı, 
Milli Takım’da 

Bir süredir İtalya ve Polonya’da 
ortak kamp yapan A ve Ümit 

Milli Takımların beraber yaptıkları 
çalışmalar tamamlandı. Serdar Saatçı, 
A Milli Takımın Almanya’daki kamp 
kadrosuna dahil edildi. Portekiz’in Bra-
ga kulübünde forma giyen Ümit Milli 
Takım oyuncusu Serdar Saatçı, A Milli 
Takımının Almanya’daki kamp çalış-
malarında yer almak üzere Hannover’e 
yolculuk edecek kafileye dahil edildi.

Kemal Özdeş 
Ankaragücü’nde 

Ankaragücü, teknik direktörlük 
görevine Kemal Özdeş’in geti-

rildiğini açıkladı. MKE Ankaragücü 
geçtiğimiz günlerde Emre Belözoğlu ile 
karşılıklı anlaşarak yollarını ayırmıştı. 
Kulübün sosyal medya hesabından 
yapılan paylaşımda, teknik direktörlük 
görevi için Kemal Özdeş ile anlaşmaya 
varıldığı belirtildi. Kemal Özdeş ile imza 
töreni ilerleyen tarihlerde düzenlene-
cek. 

SAğLıKLı yaşam için ASFİM, ge-
leceğin yıldızları için futbol yaz 
okulu ve bisiklet tutkunları için 
de bisiklet sürüş eğitimi Antal-

yalılara spor ve enerji dolu bir yaz ya-
şatacak. Büyükşehir Belediyesi sağlık-
lı bir yaşam için 7’den 70’e herkesi bu 
yaz sporla buluşturuyor. Çocukların 
ve gençlerin zihinsel ve bedensel geli-
şimleri ile sosyalleşmelerine katkı koy-
mak, yetişkin ve ileri yaştaki bireylere 
de hem bedensel hem de ruhsal des-
tek sağlamak için spor etkinlikleri dü-
zenlenecek.

KAYITLAR 10-18 HAZİRAN 
TARİHLERİ ARASINDA

Antalya Büyükşehir Belediyesi Genç-
lik ve Spor Hizmetleri Dairesi Başkanlı-
ğı bünyesinde hizmet veren ASFİM, va-
tandaşları sağlıklı ve hareketli yaşamla 
buluşturmaya devam ediyor. ASFİM’in 

ücretsiz spor hizmetinden faydalan-
mak isteyen vatandaşların yeni dö-
nem kayıtları için 10 -18 Haziran tarih-
leri arasında genclikspor.antalya.bel.tr 
internet adresinden başvuru yapmala-
rı gerekiyor.

REFORMER, PİLATES VE FİTNESS

ASFİM kursları 24 Haziran’da başla-
yacak. Profesyonel eğitmenler eşliğin-
de ücretsiz spor yapma imkânı sunan 
ASFİM’lerde vatandaşlar için fitness, 
step-aerobik, pilates, wellness refor-
mer, zumba, çocuklar için temel jim-
nastik dersleri ve parkinson hastaları 
için de egzersiz kursları verilecek. AS-
FİM’de ayrıca ‘ileri yaş için egzersiz’ 
kursu ile 60 yaş üstü vatandaşlar için 

özel çalışma programıyla formda kal-
malarını sağlayacak. ASFİM yaz kurs-
larında kadınlara özel savunma sanatı 
eğitimi de verilecek.

Büyükşehir Belediyesi, yaz tatilini 
sporla geçirmek isteyen çocuklar için 
ücretsiz futbol okulu düzenliyor. 7 ile 
12 yaş arasındaki her çocuğun katıla-
bileceği futbol kurslarında, çocukla-
rın sosyalleşmesinin yanı sıra, futbol 
branşının uygulamalı öğrenilmesine 
de yardımcı olunacak. Kontenjanların 
sınırlı olacağı yaz okulu için 10-18 Ha-
ziran tarihleri arasında kayıt başvuru-
su yapılabilecek. Kayıt için genclikspor.
antalya.bel.tr adresinden veya 0242 
321 2470 numaralı telefondan bilgi alı-
nabilir. Futbol yaz okulu 1 Temmuz’da 

başlayacak.
Antalya Büyükşehir Belediyesi, yeni 

dönem kayıtlarıyla 10-70 yaş arası tüm 
bisikletseverleri ücretsiz bisiklet sürüş 
eğitimlerine bekliyor. 10-18 Haziran ta-
rihleri arasında başvuruların kabul 
edileceği etkinlikte bisiklet tutkunları-
na bisiklet sürmeyi öğrenmeye ve de-
neyimlemeye davet ediyor. Eğitimler, 
uzman eğitmenler eşliğinde gerçek-
leştirilecek ve katılımcılara güvenli bi-
siklet sürüşü, trafik kuralları ve bisik-
let bakımı konularında bilgi verilecek. 
Bisiklet sürüş eğitimleri 24 Haziran’da 
Akdeniz Kent Park ve 29 Haziran Lara 
Düden Park’ta başlayacak. Vatandaşlar 
kayıt için genclikspor.antalya.bel.tr ad-
resinden başvurabilir.   İHA

Büyükşehir’den 
ücretsiz spor imkanı

Büyükşehir 
Belediyesi bu 

yaz çocuk, genç 
ve yetişkinler 
için ücretsiz 

spor etkinlikleri 
düzenliyor

KuRA çeKİMİ 
bugün yapılacak

TüRkiyE Futbol Federasyonu 2024-

2025 Sezonu 2. Lig ve 3. Lig grupları 

kura çekimi bugün gerçekleştirilecek. 

Türkiye Futbol Federasyonu’nda 

bugün kura çekimi var. Türkiye Fut-

bol Federasyonu 2024-2025 Sezonu 2. 

Lig ve 3. Lig grupları kura çekimi bu-

gün yapılacak. 2024-2025 Sezonu TFF 

2. Lig ve TFF 3. Lig Grupları kura Çe-

kimi, bugün yapılacak. Hasan Doğan 

Milli Takımlar kamp ve Eğitim Tesis-

leri Orhan Saka konferans Salonu’n-

da gerçekleştirilecek kura çekimi saat 

14.00’te başlayacak. HABER MERkEZi

DÜNYANıN en önemli okçuları An-
talya’da antrenman yapıyor. Toplam 84 
ülkeden 311 sporcunun katılacağı 2024 
Son Kota Yarışması 14-17 Haziran 2024 
tarihleri arasında düzenlenecek. 100. 
Yıl Okçuluk Tesislerinde gerçekleşecek 
Son Kota Yarışması, kadın milli okçu-
larımızın takım kotası elde etmek için 
son müsabakası olması ile ayrı bir öne-
me sahip. 

Dünyanın her köşesinde bulunan 62 
ülkeden 385 sporcunun mücadele ede-
ceği 2024 Dünya Kupası 3. Ayak Yarış-
ları ise 2024 Son Kota Yarışması’nın 
tamamlanmasının ardından yine 18 
Haziran 2024 tarihinde başlangıç ala-
cak.

23 Haziran 2024 tarihinde gerçekle-
şecek Dünya Kupası finalinin dünyaca 
ünlü Konyaaltı sahilinde bulunan Sa-

hil Antalya Parkı içerisinde yapılması 
planlanıyor.

Yarışmalar ile ilgili koordinasyon 
desteğinde bulunan Antalyaspor ok-
çuluk takımı antrenörü Hazel Kırsever 
yaptığı açıklamalarda yarışların yapı-
lacağı 100. Yıl Okçuluk Tesisleri’nin mo-
dern Türk okçuluğu için özel bir değere 
sahip olmasının yanında dünya okçu-
luğuna da hizmet etmesinin ayrı bir 

önemi olduğunu belirtti. 
Antrenör Kırsever, milli okçular ye-

tiştirmek hedefi ile yola çıkan Antal-
yaspor Okçuluk Okulunun kayıtlarına 
devam ettiğini vurguladı ve okçuluk 
eğitimleri ile ilgili bilgi ve kayıtlar için 
antalyasporaltyapi.com internet sitesi 
ile 05078030707 numaralı telefonun fa-
aliyette olduğunu hatırlattı.  

HABER MERKEZİ

elit okçular antalya’da
Milli takımlar düzeyinde 

uluslararası okçuluk 
müsabakaları olan 2024 

Son Kota Yarışması ve 2024 
Dünya Kupası etkinlikleri için 
Antalya’da bulunan dünyanın 
elit okçuları antrenmanlarını 

Antalyaspor Hasan Subaşı 
Tesisleri’nde gerçekleştiriyor
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Bereketin, huzurun, sevginin ve birlik beraberliğin daim 
olduğu nice güzel bayramlarımızın olmasını diliyorum.

Manavgat ilçe sınırlarında 
yer alan, Köprüçay Neh-
ri’nin yüksekliği 200 met-
reyi bulan kayalıklar ara-

sından geçerek şekillendirdiği doğa 
harikası Tazı Kanyonu, 2017 yılında 
doğa yürüyüş grupları tarafından keş-
fedildi. Antalya ve çevresinde kırsal tu-
rizm adına birçok keşfe imza atan doğa 
yürüyüş gruplarından Patika’nın 2017 
yılındaki yürüyüşü sonrasındaki fo-
toğraflarının DHA tarafından haber-
leştirilmesiyle tanınan Tazı Kanyonu, 
dünyanın birçok noktasından gelen in-
sanlar tarafından ziyaret ediliyor.

200 METRE UÇURUMDA 
FOTOĞRAF

Her yıl binlerce yerli ve yabancı tu-
ristin rafting başta olmak üzere trek-
king, tırmanış gibi birçok 
doğal aktivite için de ziya-
ret ettiği 14 kilometrelik 
Köprülü Kanyon Milli Par-
kı’nın yaklaşık 10 kilomet-
re kuzeyindeki Tazı Kanyo-
nu, 2017’den sonra gruplar 
halinde yürüyüşler, yeni 
çiftlerin düğün fotoğrafla-
rının yanı sıra çok sayıda 
şarkıcının klip çekimleri, 
birçok ulusal ve uluslarara-
sı markanın reklam çekim-
lerine ev sahipliği yapıyor. 
Tazı Kanyonu’nu yaklaşık 
200 metre yükseklikten gö-

ren uçurumdaki kayalık noktada her 
yıl binlerce yerli ve yabancı fotoğraf 
çektiriyor.

KULLANIM İHALESİ YAPILDI

Antalya Orman Bölge Müdür-
lüğü tarafından dün saat 14.00’te 
bölge müdürlüğü hizmet binasın-
da Köprülü Kanyon Milli Parkı Tazı 
Kanyonu Günübirlik Kullanım Ala-
nı ihalesi yapıldı. Manavgat Beledi-

ye Başkanı Niyazi Nefi Kara ile Manav-
gat’tan oda başkanları, STK’lar ve çevre 
dostu gönüllüler, Antalya Orman Bölge 
Müdürlüğü’nde hazır bulundu. 7 tek-
lifin verildiği ihalede, belgelerinde ek-
siklik, hata olan 4 grup, belge kontrol 
bölümünde elendi. Kalan 3 teklif veren 
arasında 13 milyon 200 bin lira ile en 
yüksek teklifi veren Manavgat Beledi-
yesi, Tazı Kanyonu’nun 2 yıl kullanım 
hakkını kazandı.  DHA

MurATPAşA Belediyesi ile Azize Kahra-
man Halk Eğitim Merkezi iş birliğiyle düzen-
lenen sergi, tekstilden takı yapımına, örgü-
den seramiğe kadar geniş bir yelpazede 16 
merkezde ve 60 branşta düzenlenen kursla-
ra katılan 6 bin 100 kursiyerin eserlerini kent 
sakinleriyle buluşturdu. Kursiyerler, yıl bo-
yunca öğrendikleri teknikleri ve becerileri 
uygulayarak hazırladıkları birbirinden çeşit-
li ürünleri sergiledi. Sergi, 14 Haziran’a ka-
dar 10.00 - 18.00 saatleri arasında 
ücretsiz olarak ziyaret edi-
lebilecek. rengarenk 
kıyafetler, takılar, ör-
güler, işlemeli çan-
talar, el örme-
si hasır sepetler, 
ahşap oyma ve 
boyama ürün-
leri, seramikler, 
heykeller, iğne 
oyaları, tezhip ve 
hat sanatı eserleri, yağ-
lı boya tablolar, tığ ve şiş 

örmesi tasarımlar, süs eşyaları ve teraryum-
lar sergide yer aldı.

Açılış töreni, halk oyunları gösterisiyle baş-
layıp keçe ve deri kıyafetlerin yoğunlukta ol-
duğu bir defile ile devam etti. Defilede saç ta-
sarımları, deri işleme ve hasır örme çantalar 
da sergilendi. Stantları gezen Başkan uysal, 
“Türkiye’de nüfusa göre en fazla sanat kur-
su olan yer, açık ara Muratpaşa. İnsanların 
hayatını değiştirecek bir yetenek kazanması 

ve bundan geçim sağlaması muh-
teşem bir şey” dedi. Törene; 

Muratpaşa Kaymakamı 
Orhan Burhan, İl Milli 

Eğitim Müdürü Sa-
lih Kaygusuz, İlçe 
Milli Eğitim Mü-
dürü Yakup Hop-
lar, Belediye Baş-
kanı Ümit uysal 

ve eşi Ümran uy-
sal ile CHP Muratpaşa 

İlçe Başkanı Can Okan 
Kıran katıldı. İHA

Tazı Kanyonu
belediyede Kaldı
Gezginlerin 2017’de keşfettiği, birçok klip ve reklam çekimlerinin de yapıldığı doğa 
harikası Tazı Kanyonu’nun 2 yıl kullanım ihalesini, Manavgat Belediyesi kazandı

el emekleri 
sergiye çıktı

Muratpaşa Belediyesi’nin meslek edindirme, 
sanat ve hobi kursiyerlerinin el emeği ürünlerinin 

sergilendiği “Üreten Eller” yıl sonu sergisi, Cam 
Piramit Fuar ve Kongre Merkezi’nde açıldı

KEMEr Belediyesi’nin destekleriyle 
Türkiye Sakatlar Derneği Kemer Temsilci-
liği’nde düzenlenen etkinliğe, Kemer Be-
lediyesi Sağlık İşleri Müdürü Özden Sa-
yındaş, Kemer Belediyesi Zabıta Müdürü 
Erhan Kurtoğlu, CHP Kemer İlçe Başka-
nı Sedat Karakaya, Antalya Büyükşehir 
Belediyesi Engelli Merkezi Birim Sorum-
lusu Filiz Öğüt, Türkiye Sakatlar Derneği 
Kemer Temsilcisi Figen Yıldırım, Marifetli 
Eller Platformu Başkanı şadiye Beşe, Ka-
dın Platformu Başkanı Erendiz Hamam-
cıoğlu, engelli bireyler ve aileleri katıldı. 

 Etkinlikte, engelli bireylere Kurban 
Bayramı öncesinde hayırsever bir vatan-
daş tarafından alınan ayakkabı ve çocuk 
bezleri dağıtıldı.  
 KEMER BELEDİYESİ / BÜLTEN 

Engelli bireylere 
ayakkabı dağıtıldı

Türkiye Sakatlar Derneği Kemer 
Temsilciliği tarafından düzenlenen 

etkinlikte bir araya gelen engelli 
bireylere ayakkabı dağıtıldı

Kemer 
Belediyesi’nden 

can dostlara 
yardım eli

KemeR Belediyesi Hayvan Barın-
dırma Tedavi ve Rehabilitasyon 
merkezi’nde mayıs ayı boyunca 
12 dişi, 10 erkek köpek ile 181 
dişi ve 77 erkek kedinin kısırlaştı-
rılma işlemi gerçekleştirildi. Kemer 
Belediyesi veteriner hekimi Fevzi 
Uzun ve merkez çalışanları, mayıs 
ayı boyunca 22 köpek ve 258 

kediye de kuduz aşısı yaptı. 14 kö-
pek ve 15 kedinin sahiplendirildiği 
merkezde, 1056 hayvan tedavi 
edildi. Başıboş şekilde bulunan 38 
köpek barınağa getirilirken, 24 
köpek ve 68 kedi barınağa bırakıl-
dı. Barınağa bırakılan ve başıboş 
halde bulunan hayvanların da 
tedavileri yapıldı. DHA
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